
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ  ČASTI  SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 7. apríla 2022 

v priestoroch SOŠ Strojárske Pod Sokolice v Trenčíne 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 
       
Program:  
1. Úvod.  
2. Informácia o doplnení podnájmu nebytových priestorov v kultúrnom dome Opatová. 
3. Základná informácia o statickej doprave Pod Sokolice – II. etapa. 
4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
5. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
6. Rôzne, diskusia. 
7. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných prítomných. 

Zároveň ospravedlnil poslanca Bystrického, poslanca Matejku a Smolku, ktorí sa vopred 
ospravedlnili z neúčasti.  Garantka uviedla, že poslanec Ing. Mičega sa dostaví neskôr. Skonštatoval, 
že výbor je zatiaľ neuznášaniaschopný, prítomní sú traja členovia. Vzhľadom na pomerne veľkú 
účasť občanov z lokality Pod Sokolice predseda navrhol, aby prítomní občania predniesli svoje 
požiadavky, ktoré budú zaznamenané. V zápätí ich vyzval na predloženie svojich požiadaviek. 

 
 Občianka poukázala na lokalitu Pod Sokolice a K výstavisku, konkrétne na skutočnosť, že sme cit.: 

„ako krajina v tme, málo osvetlená“ a okrem toho, že tu máme výstavisko, my občania nemáme žiadne 
výhody z toho plynúce. Okrem očkovania sa dva roky nič na výstavisku nedialo. Samozrejme, že na 
to mala vplyv aj pandemická situácia. Ale treba poukázať na situáciu, keď sa koná nejaká výstava, 
autá nám parkujú priamo pred vchodami do bytoviek, kúsok cesty vedúcej priamo do areálu 
výstaviska by sa mala skultúrniť, je tam pravidelne nepokosená tráva  pri chodníku vedúcemu k Expo 
centru.  

 P. Šustek poďakoval poslancom za uskutočnený výrub a orez kríkov v lokalite Pod Sokolice. 
 P. Šustek upozornil na stav prístupu k budúcej výstavbe polyfunkčného objektu, kde mala byť 

pôvodne autoumyváreň, a žiadal, aby zo staveniska, ktoré bude v blízkosti OC Max nákladné autá 
nevychádzali cez obytnú zónu Pod Sokolice, lebo tieto cesty neboli stavané na takúto záťaž. To bola 
moja požiadavka z 2. septembra 2021, kde som na uvedenú skutočnosť upozornil. Preto sa pýtam 
teraz, čo ste ako poslanci v tejto veci spravili ďalej.  Odpovedal predseda Mgr. Baco, že nemôže na 
to reagovať, nakoľko nie je ešte vydané stavebné povolenie, ale akonáhle niečo také bude podané, 
občania budú vopred informovaní prostredníctvom stavebného úradu.  

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru   

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

Ing. Miloš Mičega  Bc. Martin Trepáč 
Mgr. Martin Petrík 
 
 

Neprítomní členovia VMČ SEVER: 

Mgr. Kamil Bystrický – ospravedlnený 

JUDr. Martin Smolka - ospravedlnený 

Ing. Ladislav Matejka – ospravedlnený 
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 občianka z ulice Nábrežná požiadala poslancov zrevitalizovať staré ihriská v tejto lokalite, aby sa 

odstránili staré nebezpečné prvky, ktoré už z časti boli odstránené a nahradené novými, avšak v tejto 
časti je veľmi veľa mladých rodín a pribúdajú v tejto lokalite deti, v blízkosti je aj materská škôlka, 
všetky dostupné ihriská sú pomerne ďaleko – napr. Slimáčik,... tak preto sa obrátila priamo na 
poslancov, ktorí by na mesto apelovali, aby sa tu osadili nové prvky, aby ich bolo viac,... konkrétne 
sa pýtala, cit.: „Čo máme spraviť pre to, aby sa v tejto časti upravili tieto detské ihriská? Sú tam 
urobené dopadové zóny, ale modernizácia a revitalizácia by bola v tejto časti potrebná“. Odpovedal 
Mgr. Petrík, že táto lokalita od Trenčianskej univerzity je taká časť ihrisko – poloihrisko, ale máme 
rozkomunikované aj s inými mamičkami, že by si vedeli v tejto lokalite predstaviť oplotené ihrisko, 
aby tam nechodili psíčkari, ale je to investícia, ktorá sa mi páči, ale nie je v rozpočte na tento rok 
zahrnutá, veľmi sa snažíme, aby prvotná investícia bola Nábrežná ulica, od ktorej sa chceme odrážať 
a ísť postupne k Rázusovej ulici, lebo takéto ihriská už musia spĺňať aj všetky štandardy,...... ja už 
štyri roky bojujem, aby sa robila Nábrežná,... doplnil predseda Mgr. Baco, že náš prvý krok bude 
nájsť finančné prostriedky minimálne na projektovú dokumentáciu, na akú vekovú kategóriu detí bude 
ihrisko zamerané a podobne,.....  

 občianka z lokality Pod Sokolice upozornila, že v tejto lokalite nie je žiadne detské ihrisko 
s výnimkou pri bytovom dome K výstavisku 527/4, kde sú tri hojdačky a malé pieskovisko a dodala, 
že vopred upozorňovala niektorých poslancov, že v tejto lokalite by mohlo vyrásť detské ihrisko, aby 
ste na to dohliadli a tiež žiadame ako občania z Pod Sokolíc vybudovať tu ďalšie detské ihrisko 

 občianka opätovne poukázala na rozbitú časť chodníka na autobusovej zastávke smer mesto oproti 
OC Max, je to tam nebezpečné – odpovedal poslanec Bc.Trepáč, že túto požiadavku už dával 
minimálne dvakrát, po urgencii mi bolo prisľúbené, že hneď z jari, keď sa bude robiť väčší rozsah 
takýchto plôch, bude to spravené, dokonca som žiadal o bližšie špecifikovanie, kedy to bude 
spravené,.... ale predpokladám, že to bude v máji v tomto roku,....  

 do diskusie vstúpil ďalší občan, že tieto zastávky aj pred Renaultom boli zažiadané k náprave ešte 
pred covidom a nespravilo sa úplne nič a doplnil, že v tejto lokalite sa neurobilo absolútne nič – iba 
kruhový objazd pred Maxom, cit.: „A to zábradlie pred sociálnymi bytmi sa nemohlo spraviť, aby to 
bolo ucelené, ani tá cesta K výstavisku sa nespravila doteraz, kedy sa zobudíte?“ 

 A do diskusie vstúpila zas ďalšia pani, že p. Rybníček je tu už tretie volebné obdobie, Vy ako poslanci 
ste tu druhé volebné obdobie a zakaždým, keď je v tejto lokalite výbor mestskej časti hovorí sa 
o ihriskách a stále sa nič neurobilo,.....a potom sa vrátila k požiadavke na vývoz antuky na cestu zo 
zadnej časti Pod Sokolíc – na to odpovedal predseda Mgr. Baco, že treba zavolať tel. 159 a keď niečo 
také vidíte, tak to treba nahlásiť,.... 

 občianka poukázala na zlú situáciu vo veci parkovania v prípade, že na výstavisku Expo Center sa 
konajú akcie, naposledy v čase konanie burzy bola situácia neznesiteľná a mala výhrady k mestskej 
polícii, ..... reagoval Mgr. Marousek, že ako mestskí policajti sa snažia v rámci možností posielať 
hliadky, máme len určitý počet hliadok, chodia aj na iné výjazdy a prioritne nemôžu byť stále na ulici 
K výstavisku počas doobeda, keď sa koná akcia na výstavisku, do debaty vstúpil poslanec Mgr. 
Petrík, že treba Expo Center vyzvať, aby si sprístupnil svoje parkoviská vo vnútri areálu a mestská 
polícia nech si stráži tieto výjazdy a kontroluje vstup na výstavu, aby výhradne parkovali len na 
vyhradených parkoviskách, nie všade na trávnikoch okolo,....policajt by mal pri vstupe upozorňovať 
šoférov a mestskí policajti by to mali v doobedňajších hodinách zabezpečovať,.... 

 občan z ulice Záhrady poukázal na zlý technický stav tejto ulice a položil otázku či to je ulica? 
Odpovedal predseda Mgr. Baco, že pozemky sú možno v súkromnom vlastníctve a povrch vozovky 
je mestský,.... a doplnil, že táto ulica sa ide asfaltovať hneď po Veľkej noci   

 
 
 
 



VMČ SEVER – 04/2022  
 Strana 3 
 

 
 
 ďalej občan poukazoval, že táto cesta je v zlom stave ešte za čias, keď tam bola výstavba Stafisu, 

a tadiaľ sa premávali ťažké nákladné vozidlá a konkrétne poukazoval na vodičov, ktorí si tadiaľ 
skracujú cestu, chodia rýchlo, do protismeru, hocijako značka, neznačka, mestských policajtov som 
tam ešte nevidel, aby ich pokutovali,..... reagoval Mgr. Marousek, že na túto konkrétnu ulicu policajti 
chodia, autá majú GPS a zbytočne klamete, že ste policajta nevideli,.... a dávali sme tam aj pokuty,...  

 Reagoval predseda Mgr. Baco, že aj táto cesta sa ide asfaltovať ako aj stará Kubranská, doplnil ho 
Mgr. Petrík, tri roky sa snažíme s predsedom, aby sa odvodnila stará Kubranská cesta, stále čakáme 
na vodárne a kanalizácie, kedy to spravia, bolo nám povedané, že to proste robiť nebudú, aj keď vieme 
že tie nánosy bahna tam budú, kým sa to riadne neodvodní, .... napriek tomu sme išli do asfaltovania 
ale už sme nechceli čakať ďalšie roky na TVK, kedy ich odvodní. Zareagoval občan, cit.: „že načo 
budete dávať nový asfalt, keď v budúcnosti sa môže do cesty znova zasahovať a robiť sa odvodnenie 
– veď nie je peňazí a toto idete robiť? Veď to nemá zmysel. Sú to vyhodené peniaze do vzduchu.“ 
Reagoval predseda Mgr. Baco, že TVK môže zaradiť túto investičnú akciu za päť či desať rokov, ale 
keď to rozkopú, tak si to dajú do pôvodného stavu,....  

 Občianka oslovila poslancov, že by sa rada vrátila k bodu č. 2, čo je v tejto pozvánke rokovania – 
Mgr. Baco odpovedal, že čo sa týka statickej dopravy Pod Sokolice, vyčlenili sa na to finančné 
prostriedky, sú kryté v rozpočte, ..... prvý projekt, ktorý bol vypracovaný sa po pripomienkovaní 
občanov prerábal, dopĺňali sa tam parkovacie miesta, niektoré pribudli, niektoré zanikli, preto ten 
proces dlhšie trvá, ...... 25. apríla 2022 by stavebné povolenie malo nadobudnúť právoplatnosť na 
statickú dopravu Pod Sokolice, investičný útvar potom začne proces obstarávania, ktorý by mal trvať 
cca 2 – 3 týždne a ak všetko dobre dopadne a nájde sa úspešný uchádzač, predpokladaný termín 
realizácie je koniec mája – začiatok júna – doba výstavby cca 3 mesiace, tzn. že niekedy v septembri 
by mohla byť celá investičná akcia zrealizovaná,....pani sa ešte opýtala, či bude niekde potom 
zverejnené, kde budú môcť občania počas výstavby parkovať – odpovedal Mgr. Baco, že sa vyvíjajú 
rokovania v rámci OC Max, či by bolo možné parkovať v podzemných garážach, alebo na vonkajších 
plochách, a pani sa ešte opýtala na parkovací automat, aká bude cena, keď to bude hotové, či už aj 
túto vec majú pripravenú,...... odpovedal Mgr. Baco – bude to aj na webe a pokúsi sa zabezpečiť väčší 
výkres, aby sa to dalo do vývesky  

 Občan poukázal na vyregulovanie parkovania na ceste K výstavisku, ktorá nie je spoplatnená – 
odpovedal mu poslanec Trepáč, že tá sa pripravuje,..... v tomto rozpočte je iba časť tejto investície 
zahrnutá,.... 

 Občan  poukázal na rozpočet, ako sa v tomto meste tvorí, on má záhradu na Juhu, tam sa všetky 
vnútrobloky prerobili, chodníky sa porobili, .... tu sa ani chodník na Štefánikovej ulici neurobil – už 
v minulom období mi bolo odpovedané, že je to v pláne – doteraz tam ľudia chodia, je to rozbité, je 
to hádam najhorší chodník v Trenčíne, mám známu, ktorá je na invalidnom vozíku a išla tadiaľ, 
a prevrátila sa tam – sú tam 30 cm trhliny medzi asfaltom a či sa nájdu na toto finančné prostriedky – 
odpovedal Mgr. Baco, že ten modernizačný dlh je obrovský, hľadajú sa na to financie, a keď 
rozprávate, že sa valia peniaze na Juh, to isté tvrdia občania z Juhu, že sa valia peniaze na Sever,....veď 
na Sever ide najviac finančných prostriedkov, lebo je to najväčšia mestská časť a volebný obvod, čo 
sa týka rozlohou,....ale občania stále poukazovali na to, že v lokalite Pod Sokolice a K výstavisku sa 
nič za celé volebné obdobie nespravilo – aspoň tú „sochu slobody“ nám tu spravte, nech sme ticho - 
zaznelo z éteru 
 

 o 17.12 h sa dostavil na rokovanie poslanec Ing. Mičega, čím sa výbor stal uznášaniaschopným 
 
 Občianka  poukázala na osvetlenie na ulici K výstavisku – dalo sa tam iba jedno svetlo, požadovali 

dve, večer je tam taká tma a nič sa doteraz nevyriešilo 
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 Občianka ďalej poukázala, že žiadali osvetliť aj novovybudované stojisko polopodzemných 

kontajnerov a doteraz sa nič nespravilo, prípadne umiestniť tam kameru – lebo v tme je to ideálne 
miesto na vykladanie odpadu zo širokého okolia – nahádžu tam čokoľvek a my si to tu musíme stále 
upratovať – sme tu ako odpadové stredisko,...... zareagoval poslanec Mgr. Baco, že takéto problémy 
riešime všade, čo sa týka odpadu 

 Občianka na margo nevyriešených požiadaviek uviedla, že jej to pripadá ako akási fraška, keď sa tu 
stretávame, lebo nám bolo povedané bývalým primátorom, že toto je len periféria,.....doplnila ju 
ďalšia občianka, že aj my sme platcami daní, tak za čo mestu platíme? Lebo my Vás sledujeme aj na 
mestskom zastupiteľstve a my vidíme, čo tam stvárate, ale Ing. Mičega sa aspoň snaží,..... a Vy ste 
nám zrušili posledný pozemok v tejto lokalite, čo mesto vlastnilo a umožníte tam firme zväčšiť 
pozemok a budovať na poslednej zeleni, ..... poslanec Smolka nám povedal, že on bude rád, že to tam 
zveľadia – a Vy ste to doteraz prečo nezveľaďovali ako mesto? – veď sa môžete hanbiť, keď to bolo 
mestské, prečo ste sa o to nestarali? Kus zelene ste odpredali tým ľuďom, voči ktorým sme my 
bojovali,.... tento rok sú voľby a lokalita Pod Sokolice je pre Vás len čierna diera,..... do debaty vstúpil 
poslanec Ing. Mičega, ktorý sa ospravedlnil za neskorý príchod a musel sa presunúť medzi občanov, 
lebo mi bolo odpovedané, že výbor ani nezačal,... a pokračoval nasledovne: cit.: ako občan som 
požiadal, že v roku 2015 sa menil územný plán a bolo povedané, že dolná Kukučínova ulica bude 
spravená s terminálom a dodnes deň nie je terminál, dodnes nie je projekt a nie je nič a viete prečo 
som to začal opäť spomínať? Lebo ide zmluva na zastupiteľstvo opäť s tým istým pánom Trabelsim, 
ktorý jedenásť rokov neurobil terminál a ide sa predkladať poslancom nanovo, aby zdvihli ruku, lebo 
ten pozemok je stále jeho, ale on nedodržal zmluvu a na súd išiel žalobný návrh, ktorý odhlasovali 
poslanci v roku 2018, aby sa odstúpilo od zmluvy,.... my mu vrátime peniaze a on nám pozemok. 
V roku 2019 prvý mesiac po voľbách bola informácia, že mesto začína rokovať s ním v rozpore 
s vôľou poslancov, vyše tri roky rokuje, terminál nie je a teraz sme ako poslanci dostali zmluvu 
o urovnaní sporu,.... veď nebudeme sa s ním preť, nech to postaví,.....minule na výbore mestskej časti 
som žiadal, aby nám dali informáciu a výsledok? – čo vôbec chcem, mesiac prešiel a slušne som 
požiadal v dostatočnom predstihu, aby tie informácie dali tu – a keď to pán predseda VMČ nezaradil 
ako bod  terminál – tak nech to tu prídu povedať,....ale vidím, že tu nikto nie je, ..... tak sa pýtam, ako 
je to s terminálom a prečo im ideme po jedenástich rokoch zas dávať zmluvu tú istú? ..... veď my tu 
nepotrebujeme šesť poschodový terminál, my tu potrebujeme, aby sme ráno išli na zastávku a postáť 
tam, aby na nás nepršalo, v zime nesnežilo a v lete aby ste neboli na slnku. Keď sa pýtam, som za 
blbca, na zastupiteľstve som fackovaný a tam mi hovoria, že nemám rád Trenčín – pozerali ste to? Ja 
ako poslanec sa neviem dopracovať k žiadnemu výkresu, informácií proste k ničomu“,..... Občania 
reagovali, ale veď nie ste v tom sám, my si myslíme, že ste nejaká partia poslancov a Vy to neviete? 
Ste siedmi poslanci za sever a neviete sa dohodnúť? Veď potom sa nemôžete dohodnúť ani kde čo 
bude.  

 Ing. Mičega sa pýta za občanov,cit.: Tak čo je za tým terminálom? Po jedenástich rokoch sa idem 
s niekým dohodnúť, tak nejdeš mi to postaviť, veď jedenásť rokov si nič nepostavil. Veď by ste ma 
hnali lopatami,...... občianka reagovala na Merinu pred niekoľkými rokmi, keď sa na to pýtala, 
a položila poslancovi Bacovi otázku, na ktorú jej vtedy odpovedal, že on nevie. Reagoval poslanec 
Mgr. Baco, že odpoveď bola, že nebolo nič predložené do mestského zastupiteľstva, keď bude 
predložený materiál, viem sa Vám vyjadriť,.... a občianka reagovala, že my ako občania sa tu pýtame, 
že tu za rohom búrajú a chceme vedieť, čo tu bude a Vy my neviete odpovedať čo tam bude? Vy sa 
neviete na meste opýtať? Na tom meste to nevedia? A my to máme vedieť?  Veď tam má byť Kaufland 
a McDonald, čo ako občania vieme my. Debatu doplnil Ing. Mičega, že keď sa menil územný plán, 
predmetom toho bol aj tento kruháč a pripomeniem Vám, že vtedy som si to naštudoval, na 
zastupiteľstve som sa pýtal, že tam idete robiť normálnu veľkú vjazdovú komunikáciu pre veľkú 
výstavbu a povedali, že áno – len to schovali že inžinierska stavba. Ing. Mlynčeková mi povedala, že 
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áno a dnes to máte tu – no Kaufland tam bude, doplnil Ing. Mičega. A ešte aby ste vedeli, že oni 
nestavajú, stavebná činnosť tam prebieha ostošesť a stavebný úrad to nevidel. Viete o tom? To čo má 
mesto územný plán, tak Vám garantujem, že možno dvaja ľudia sa v tom vedia orientovať. Len tí čo 
to potrebujú, ..... tak zložitý dokument ako má Trenčín som nevidel. Jedna z pripomienok odo mňa 
v rámci terajších zmien je aj to, že v súčasne platnom územnom pláne pre túto lokalitu je dané, že 
rozvojovo tam má byť bytová výstavba. Tak sa pýtam, ako je možné že Kaufland sa ide stavať tam, 
kde je rozvojovo územie pre bytovú výstavbu? Možno mi to vysvetlia, že ten územný plán je taký, že 
ktorúkoľvek stavbu budú chcieť, všetko sa to dá napasovať, napr. ako na tom juhu – územie pre 
výstavbu rodinných domov pod čiarou napísané, že môže byť malopodlažné bytové domy a to do 
osem bytov. No katastrofa. V regulačnom liste pre rodinné domy je poznámka, že tu kľudne môže 
byť bytovka. Vy si kúpite pozemok na rodinný dom a obrazne povedané, že zajtra Vám tam pribudne 
šesťposchodový dom,  lebo je tam vsuvka špeciálny regulatív,....  

 Občania sa potom vrátili opätovne k pozemku, kde mala byť autoumyváreň, kde im Ing. Mičega 
odpovedal: cit.: v roku 2015 som im to zmietol zo stola, ako môžete niečo stavať s jedným vjazdom 
okolo bytov a oni vjazd nezmenili, len zväčšili pozemok a viete, kde je problém, že oni nemusia stavať 
dnes, pozemok je už ich a oni si zajtra zmenia územný plán,..... ale vjazd tam bude stále iba jeden,... 
pani reagovala, že ona sa potom ani nediví, že na takýchto vyšších zložkách je takýto bordel,..... veď 
nám znivočia tieto prístupové cesty, budú tadiaľ chodiť, vychádzať,..... a už neotvoríme ani okno 
 

 Mgr. Petrík sa ospravedlnil a o 17.37 h odišiel z rokovania, čím sa výbor opäť stal 
neuznášaniaschopným  
 

 Občania sa potom vrátili opätovne k terminálu, kde im poslanec Ing. Mičega dovysvetľoval súdny 
proces, ako to prebiehalo štyri roky a nie je možné, aby sa za štyri roky nedohodli, .....cit.: Tak niečo 
na tom bude,... A prečo sa to pýtam? Lebo sme tú zmluvu dostali ako poslanci v decembri a nemám 
sa koho opýtať?,... veď to nie je o predzáhradke, ale to je vstupná brána do mesta, veď by som sa 
hanbil tú babu zobrať na rande – nech radšej vystúpi v Teplej,.... 

 

 Poslanec Trepáč  v rámci diskusie dovysvetľoval ešte veci ohľadom ZŠ Kubrá, že nie je pravda, že 
sa tam nič nespravilo, veď minulý rok sa spravila nová telocvičňa, učebne nové, technika, spojovacia 
chodba, dal som aj požiadavku na výmenu dverí a občianka reagovala na to, že na túto Kubrú aj 
Kubricu zabúdajú, hlavne čo sa týka ihriska v areáli ZŠ Kubrá, sú tam staré preliezky,....   

 
 požiadavky poslancov: 

 
 

       1246 Poslanec Trepáč opätovne poukázal na osvetlenie športoviska ZŠ Kubranská, a žiada zistiť, kto 
a kedy ho vybudoval, keď nie je využité a nikto ho nepotrebuje. Preto žiadam vykonať obhliadku priamo 
v teréne, či sa nedá takto vybudované osvetlenie sfunkčniť a  určite by našlo využitie aj medzi ostatnými 
deťmi v tejto lokalite, ktoré ihrisko využívajú na voľnočasové aktivity. 

1247 Žiadam opraviť a natrieť zábradlie v okolí kruhového objazdu Pod Sokolicami a informovať ma 
o tejto požiadavke. (Trepáč) 

1248 Žiadam orezať stromy Pod sokolicami, ktoré žiadajú opakovane obyvatelia a vykonať obhliadku 
v tejto lokalite. (Trepáč) 

1249 Na Nábrežnej ulici na Sihoti žiadam skontrolovať  a doplniť herné prvky. (Trepáč) 
1250 Žiadam skontrolovať a doplniť herné prvky na detskom ihrisku v lokalite K výstavisku. 

(Trepáč) 
1251 Žiadam vymeniť staré autobusové zástavky v Kubrej - ul. Záhrady. (Trepáč) 
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1252 Žiadam riešiť dopravnú situáciu na križovatke Pred poľom - Kubrá, požiadavku som už s 
útvarom mobility  v minulosti riešil. (Trepáč) 

1253 Na základe viacerých podnetov žiadam výraznejšie kontrolovať  dopravnú situáciu počas 
hromadných akcií na výstavisku a kontaktovať aj správcu výstaviska. (Trepáč) 

1254 Žiadam urgentne opraviť rozbitý chodník v lokalite autobusovej zastávky OC MAX. Nebolo mi 
odpovedané  a občania VMČ Sever tak nedostali odpoveď. Žiadam o informáciu kedy bude približne 
oprava realizovaná? (Trepáč) 

1255 Počas jarného čistenia komunikácii žiadam správcu komunikácií, MHSL a Mestskú políciu 
zabezpečiť dopravu, aby komunikácie, chodníky a parkoviská boli dostatočne vyprázdnené. V minulom 
roku neboli všetky autá odpratané a komunikácie neboli tak dostatočne vyčistené. O situácii ma žiadam 
informovať. (Trepáč) 

1256 Žiadam vyčistiť podjazd spolu s chodníkmi Pred poľom. (Trepáč) 
1257 Žiadam orezať strom pred kostolom v Kubrej, opakovaná požiadavka. (Trepáč) 
1258 Žiadam vymeniť dažďovú vpusť, vyčisiť MK a  jej okolie od nánosov  v okoli domu smútku, 

kostola až na cintorín v Kubrej. (Trepáč) 
1259 Žiadam vyčistiť podchd v Opatovej. Na jeseň mal byť vlastník vyznaný a mal zabezpečiť 

čistenie, ktoré zatiaľ neprebehlo. (Trepáč) 
1266 Požadujeme vyčleniť v rozpočte finančné prostriedky na projektovú dokumentáciu revitalizácie 

detských ihrísk napr. vo vnútrobloku na Žilinskej ulici, prípadne na Nábrežnej ulici. (Baco) 
 

 požiadavky občanov: 
 
1260 Prosíme prehodnotiť osadenie kamery prípadne osvetlenia na novovybudovanom stojisku 

polopodzemných kontajnerov na ulici K výstavisku. 
1261 Občania žiadajú, aby kolobežky BOLT boli nastavené na režim schôdze nielen v meste na 

námestí, kde sa rýchlosť spomaľuje, ale aj na iných častiach, nakoľko mladí ľudia chodia rýchlo a 
nebezpečne. 

1262 Pani požaduje orezať kríky vyčnievajúce do chodníka od pumpy LUKOIL na Štefánikovej ulici 
smerom k PLANEO Elektro. 

1263 Občania z Pod Sokolíc upozornili na to, že harmonogram jarného upratovania je vždy nastavený 
tak, že lokalita K výstavisku a Pod Sokolice je vždy posledná - prečo sa to nemôže raz za čas otočiť a 
začínať napr. nie od Juhu ale od Severu? 

1264 Občania požadujú natrieť po celej dĺžke zábradlie na ul. M. R. Štefánika pri hlavnej ceste ako 
vstupná brána do mesta je to dlhodobo zanedbané. 

1265 Občania z Pod Sokolíc žiadajú vykonať obhliadku stromov rastúcich v stromoradí na parc. č. 
1428/7, zabezpečiť ich orez. 
 
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 7.04.2022 
 
 
 
 
 

      Mgr. Miloslav Baco 
    predseda VMČ SEVER 
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